
 
 

 
 
Enkel fråga angående sociala insatsgrupper och deras framtid 
 
Verksamheterna inom Socialnämndens ansvarsområde har att hantera svåra 
budgetförutsättningar med förväntade fortsatta underskott. 
 
Under 2023 beslutades det att införa SIG-team (Sociala insatsgrupper) som ett 
viktigt verktyg för att motverka att unga hamnar i kriminalitet. SIG står idag utan 
finansiering trots löften om finansiering. Insatsen är trots det i drift åtminstone i 
nuläget.   
 
Till ansvarigt kommunalråd: 
Kommer SIG finansieras och vara kvar?  
 
Fredrik Åberg-Jönsson, Vänsterpartiet 


